

<p>Pulling espresso shots and making coffeehouse drinks is simple with the Briel Multi-Pro One Group Thermo-Block Espresso Maker.</p>	<p>Avec la Machine espresso « compact Thermobloc » Multi-Pro Briel, préparer un espresso ou une boisson chaude comme au comptoir devient un jeu d'enfants.</p>
<p>The constant 15-bar pump pressure and patented Crema Master ensure that each cup of espresso is topped with delicious crema foam, and a turbo jet frother generates plenty of steamed milk for lattes and cappuccinos.</p>	<p>Grâce à la pompe qui délivre une pression constante de 15 bars et au système breveté « Crema Master », vous obtiendrez à chaque tasse un espresso recouvert d'une délicieuse mousse crémeuse, et la buse vapeur qui produit de la mousse de lait en abondance vous permettra de préparer des <i>expressos latte</i> et <i>des cappuccinos</i>.</p>
<p>An Auto Espresso Flow microchip lets you pre-select how much espresso to make and the AquaStop no-drip system eliminates the need to "bleed" the machine of excess water.</p>	<p>Le puce Auto Espresso Flow vous laisse présélectionner combien d'espressos à faire et le système contre-goutte AquaStop élimine le besoin à « dégazer » la machine d'eau excessive.</p>
<p>Includes a removable 1.8 liter water reservoir, water level window, overflow tray, cup-warming shelf, two brass filters for both grounds and pods, built-in coffee tamper and measuring spoon.</p>	<p>Livrée avec un réservoir d'eau de 1,8 l amovible avec niveau d'eau visible, égouttoir, plateau chauffe-tasses, deux porte-filtres en laiton pour café moulu et dosettes, tasse-mouture intégrée et cuillère doseuse.</p>
<ul style="list-style-type: none"> • Turbo-jet frother produces plentiful dry steam for a thick milk froth for cappuccinos & latte 	<p>Buse vapeur produisant de la vapeur sèche pour une mousse de lait onctueuse sur vos <i>cappuccinos</i> et <i>espressos-lattes</i></p>
<ul style="list-style-type: none"> • Crema Master filters consistently produce rich genuine crema 	<p>Filtres Crema Master pour une mousse toujours riche et crémeuse</p>
<ul style="list-style-type: none"> • No-drip AquaStop system prevents dripping 	<p>Système anti-gouttes Aquastop</p>
<ul style="list-style-type: none"> • Coffee cycle & steaming process regulated by series of thermostats 	<p>Thermocontrôle de la production de café et de l'émission de vapeur</p>
<ul style="list-style-type: none"> • Features push button switches, pressure gauge & removable 1-4/5 liter water reservoir • 	<p>Boutons poussoirs, manomètre et réservoir d'eau amovible 1,8 litres</p>
<ul style="list-style-type: none"> • Highly-polished stainless steel construction with matching end panels • 	<p>Carrosserie en acier inoxydable poli avec panneaux latéraux assortis</p>

<ul style="list-style-type: none"> • Warming plate keeps cups warm ; removable overflow tray makes for easy clean-up • 	Plateau chauffe-tasses; grille égouttoir amovible pour entretien facile
<ul style="list-style-type: none"> • Built-in water filter, coffee tamper and measuring spoon also included • 	Filtre à eau intégré, tasse-mouture et cuillère doseuse fournies
<ul style="list-style-type: none"> • Uses fresh ground coffee or ESE pods 	Fonctionne avec café moulu ou dosettes ESE (Easy Serving Espresso – format normalisé)
<ul style="list-style-type: none"> • 	